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Sesja mercato dobiegła końca. Tym samym na dobre rusza sezon

2013/2014. W mediach podsumowuje się okno transferowe, jak również

pierwsze kolejki sezonu. Swoimi wrażeniami podzielił się w wywiadzie dla 

tuttomercatoweb.com, były trener Romy, Carlo Mazzone.

 

- Roma rozpoczęła rozgrywki bardzo dobrze, wraca entuzjazm, jednak mam

nadzieję, że w przeciwieństwie do poprzednich lat, również w momentach trudności

można będzie dać zaufanie temu trenerowi w celu zapewnienia drużynie ciągłości

technicznej. Nowe nabytki wywarły na mnie dobre wrażenie, szybko się

zintegrowali. Jest jasnym, że odejście Lameli nie było łatwe do przełknięcia, jednak

Ljajic zaczął dobrze, jest młodym talentem. Jesteśmy dopiero na początku,

zobaczymy jak będą szły sprawy i mam nadzieję, że ze strony kibiców będzie

zaufanie dla Garcii.

 

Juventus wciąż faworytem?

- Zdecydowanie. Mają solidną bazę i zaczynają jako faworyci również w tym roku. Za

plecami, być może jedynym zespołem, który może o tym myśleć jest Napoli. Benitez

mnie zaskoczył, od razu pokazał sprawdzony zespół, który gra bardzo dobrze.

Sądzę, że mogą rozegrać dobry sezon.
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